

SECRET

GENERAL AGREEMENT ON TARIFFS AND TRADE

No. 182

SECRET/192
6 August 1969

Original: English

ARTICLE XXVIII:1 NEGOTIATIONS 1969

Schedule V - Canada

The following communication has been received from the permanent mission of Canada.

I have the honour to notify you that the Canadian Government proposes to modify or withdraw the following concession from Part I of Schedule V of the General Agreement on Tariffs and Trade:

Tariff item No. 9A (now 905-1 in the Canadian Customs Tariff);

Description of product; live poultry, n.o.p.;

Rate of duty; 2 cents per pound, bound to the United States.

The proposed modification or withdrawal will be with respect to live turkeys only which are included in the above concession. Imports into Canada in 1966 were 123,000 pounds estimated at a value of \$27,000; in 1967, 5,976,000 pounds estimated at a value of \$1,075,000; in 1968, 4,285,000 pounds estimated at a value of \$940,000. All imports are from the United States exclusively.

The Government of Canada had previously requested authority to renegotiate this concession under Article XXVIII:4 (SECRET/189), but this request has subsequently been withdrawn (SECRET/189/Add.1).

./.

SECRET

ACCORD GENERAL SUR LES TARIFS DOUANIERS ET LE COMMERCE

No. 182

SECRET/192
6 août 1969

Original: anglais

NEGOCIATIONS DE 1969 AU TITRE DE L'ARTICLE XXVIII:1

Liste V - Canada

La Mission permanente du Canada a fait parvenir au secrétariat la communication suivante.

J'ai l'honneur de vous faire connaître que le gouvernement canadien se propose de modifier ou retirer la concession suivante reprise dans la Partie I de la Liste V annexée à l'Accord général:

Position n° 9A (actuellement n° 905-1 du tarif douanier canadien);

Désignation du produit: Volaille vivante, n.d.a.;

Taux du droit: 2 cents par livre, consolidé sur les Etats-Unis d'Amérique.

La modification ou le retrait proposé concernera exclusivement les dindes vivantes comprises dans la position précitée. Les importations canadiennes de ces dindes ont été de 123 000 livres (valeur estimée: 27 000 dollars des Etats-Unis) en 1966, de 5 976 000 livres (valeur estimée: 1 075 000 dollars des Etats-Unis) en 1967, et de 4 285 000 livres (valeur estimée: 940 000 dollars des Etats-Unis) en 1968. Toutes les importations proviennent des Etats-Unis d'Amérique exclusivement.

Le gouvernement canadien avait précédemment demandé l'autorisation de renégocier cette concession conformément à l'article XXVIII:4 (SECRET/189), mais avait par la suite retiré cette demande (SECRET/189/Add.1).

./.